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رتبه بندی معلمان به کجا رسید؟
سرپرســت معاونت برنامه ریزی و توسعه منابع وزارت آموزش و 
پرورش از مهلت مدیران مدارس برای اظهار نظر و ارزیابی مدارک 
و مستندات معلمان و مشولان رتبه بندی تا پایان همین هفته خبر 
داد. صادق ســتاری فرد در این باره اظهار کرد: از روز جمعه، ششم 
آبان ماه، دسترســی مدیران مدارس را بــرای اظهار نظر، ارزیابی 
مدارک و مستندات معلمان و مشمولان رتبه بندی باز کرده ایم و تا 
شب گذشته )دوشنبه،نهم آبان ماه(، مدارک و مستندات ۲۳۵ هزار 

نفر ارزیابی شد و مدیران مدارس راجع به شایستگی های معلمان 
اظهار نظر کردند.وی افزود: این مهلت تا آخر هفته برقرار اســت 
و مدیران مدارس بایــد تلاش کنند تا آخر هفته راجع به مدارک، 
مســتندات و شایستگی های معلمانی که مشــمول هستند اظهار 
نظر کنند.سرپرســت معاونت برنامه ریزی و توســعه منابع وزارت 
آموزش و پــرورش با تاکید بر اینکه از امروز دسترســی ارزیابان 
حرفه ای نیز فعال می شود تا به طور موازی هم مدیران اظهار نظر 

و هم ارزیابان حرفــه ای ورود کنند گفت: فرصت زیادی نداریم و 
از مدیــران مدارس می خواهیم ظرف این چند روز زمان بگذارند و 
تلاش کنند تا بتوانیم سایر فرایندها را از هفته آینده انجام دهیم.

ســتاری فرد ادامه داد: می دانیم که مدیران مدارس گرفتاری های 
دیگری هم دارند، اما اگر می خواهیم کار با ســهولت بیشتر پیش 
برود نیاز اســت که با اقدامی جهادی در این بازه زمانی ورود کرده 

و نسبت به ارزیابی مدارک معلمان اقدام کنند.

جامعه

یادداشت

رفیعی شــاد به کندی صدور روادید برای اتباع ایرانی که قصد 
ســفر به کشــور های خارجی را دارند اشــاره کرد و گفت: آمار 
ریجکتی وعدم صدور روادید بیشــتر شده و این امر بر تور های 
خروجی تاثیرگذار اســت. بــه نوعی می توان گفــت، علاوه بر 
گردشــگری داخلی و تور های ورودی، گردشــگری خروجی نیز 

با رکود روبه رو شده.
رئیس هیئت مدیره انجمن صنفی دفاتر سفر هوایی، گردشگری 
و زیارتی اســتان تهران از کندی اینترنت و تصویرسازی که این 
روز ها از ایران در جهان می شــود و تاثیر آن بر حوزه گردشگری 
سخن گفت و ادامه داد: بیش از ۹۰ درصد تور های ورودی کنسل 
شــدند و شاهد رکود در گردشــگری داخلی، خروجی و تور های 

ورودی هستیم.
امیر پویان رفیعی شــاد رئیس هیئت مدیره انجمن صنفی دفاتر 
ســفر هوایی، گردشگری و زیارتی استان تهران با اشاره به آنکه 
این روز ها حال صنعت گردشگری خوب نیست، گفت: دو عامل 
ســبب حال بد گردشگری ایران اســت. نباید فراموش کرد که 
گردشگری به شــدت به اینترنت وابسته است. نخستین صنعتی 
که به حوزه الکترونیک و تکنولوژی ورود کرد، حوزه گردشگری 

است.
در این میان دفاتر خدمات مســافرتی و گردشــگری بیشترین 
اســتفاده را از این بخش می برند و درواقع کسب و کار آن ها در 
بســتر الکترونیک رقم می خورد. به جرات می توان گفت، زمانی 
که بســیاری از کسب و کار ها هنوز با بستر وب آشنایی نداشتند، 
صنعت گردشگری در این بستر فعالیت می کرد. حتا سیستم های 

رزرواسیون ما در این بستر انجام می شود.

او ادامه داد: صنعت گردشگری با تکنولوژی آمیخته است. از این 
رو کندی سرعت اینترنت و فیلتر شدن اپلیکیشن هایی که بخش 
عمده ای از بار تبلیغات و فعالیت آژانسداران و فعالان گردشگری 
بر روی آن ها انجام می شــد، آسیب های زیادی را متوجه صنعت 

گردشگری کرده است.
رئیس هیئت مدیره انجمن صنفی دفاتر سفر هوایی، گردشگری 
و زیارتی استان تهران با اشاره به آنکه درحال حاضر آژانسداران 

و فعالان گردشگری با کنسل شدن و لغو تور های ورودی همراه 
هستند که ضرر و زیان بسیاری را متوجه آن ها کرده است، گفت: 
گردشــگری ایران در حوزه تور های ورودی، دو فصل پرمســافر 
دارد، بهار و پاییز این دو فصل هســتند و عموما در اردیبهشــت 
و خرداد و مهر، آبان و آذر تعداد گردشــگران ورودی ما افزایش 

می یابد.
رفیعی شــاد در ادامه به کندی صدور روادید برای اتباع ایرانی 

که قصد سفر به کشــور های خارجی را دارند اشاره کرد و گفت: 
آمــار ریجکتی و عدم صدور روادید بیشــتر شــده و این امر بر 
تور های خروجی تاثیرگذار اســت. به نوعی می توان گفت، علاوه 
بر گردشگری داخلی و تور های ورودی، گردشگری خروجی نیز 

با رکود روبه رو شده.
با وجود آنکه اکنون در زمان پر مســافر ایران قرار داریم و تور های 
ورودی پاییز می توانست تامین کننده هزینه های سالانه ما باشد، اما 
عملا با لغو این تور ها ضرر و زیان زیادی متوجه گردشــگری شده 
اســت. شرایط به گونه ای ســت که حتا نمی توانیم به ورود تور های 

گردشگران خارجی در اردیبهشت سال آینده نیز امید داشته باشیم.
به گفته او، حدود ۸۰ تا ۹۰ درصد تور های ورودی سفرشــان به 
ایران را کنســل کرده اند. گروهی که سفرشان را کنسل نکردند 
از آن جهت اســت که مدل اجرای تور های ورودی به این شکل 
اســت که بلیت عموما توسط کارگزار ما در کشور ها یا خود افراد 
تهیه می شود از این رو برخی از گردشگران برای آنکه خسارت و 
جریمه کنســلی ندهند سفرشان به ایران را لغو نکردند. اما برخی 
دیگر پرداخت خسارت را پذیرفتند و سفرشان را کنسل کرده اند.
تعطیلی و تعدیل نیرو در واحد های فعال گردشگری

رئیس هیئت مدیره انجمن صنفی دفاتر سفر هوایی، گردشگری 
و زیارتی اســتان تهران با اشاره به آنکه بیش از ۳ هزار آژانس و 
دفتر خدمات مسافرتی کشور در تهران فعال هستند، درخصوص 
وضعیت این دفاتر در شــرایطی که گردشــگری با ضرر و زیان 
همراه شده است، گفت: شــاید تعداد دفاتر خدمات مسافرتی که 
به صورت کامل تعطیل کرده باشــند زیاد نباشد، اما تعدیل نیرو 
بسیارزیاد اســت. درحالی که درصدد ایجاد اشــتغال هستیم، با 

بروز چنین مشــکلاتی، تعدیل نیرو اتفاق می افتد و بیکاری اوج 
می گیرد.

بنگاه های اقتصادی با کاهش نیرو همراه هســتند. بســیاری از 
فعالان گردشــگری توان بازپرداخت اجاره ها و هزینه های جاری 
خود را هم ندارند. با توجه به شــرایط موجود دور نیســت زمانی 
که شاهد تعطیلی بسیاری از واحد های فعال در حوزه گردشگری 

باشیم.
وضعیت تور های جام جهانی ۲۰۲۲ قطر

رئیس هیئت مدیره انجمن صنفی دفاتر سفر هوایی، گردشگری 
و زیارتی اســتان تهران همچنین درخصوص تور های ســفر به 
قطر برای بازی های جام جهانی ۲۰۲۲ گفت: عموما گردشگران 
ایرانــی در حوزه ســفر دقیقه نودی عمل می کننــد و به دنبال 
سفر های لحظه آخری هســتند، بخصوص آنکه برای سفر های 
جام جهانی مشکلی از بابت دریافت ویزا وجود ندارد. از این رو با 
وجود آنکه تا حدودی کاهش قیمت در نرخ تور های جام جهانی 
قطر شاهد هستیم، هنوز نمی توان در خصوص این بازار صحبت 

دقیقی انجام داد.
او ادامــه داد: با توجه به شــرایط اقتصــادی و مبالغی که بابت 
تور های قطر اعلام می شــود، شــرایط تاحدودی پیچیده شــده 
اســت. البته خروج بــازار از انحصار اولیــه و ورود رقبای جدید 
ســبب شکسته شدن نرخ تور های جام جهانی شده، با این وجود 
همچنان نرخ ها با شرایط اقتصادی جامعه مطابقت ندارند. برخی 
از دفاتر و شــرکت های مجری، در صدد فــروش تور های جام 
جهانی به صورت قسطی نیز برآمده اند. باید دید در شرایط اندکی 

که باقی مانده، چه اتفاقاتی خواهد افتاد.

سرم سازی درگلپایگان
طبق اخبار منتشر شده ، محمدمهدی 
برادران، معــاون وزیر صمت در آیین 
کلنگ زنی کارخانه تولید ســرم و دارو 
در گلپایگان را با همکاری مســؤولان 
شهرســتان گلپایــگان و همراهــی 
پزشــکان این اســتان را کلنگ زنی 

کرده است.
قابل ذکر اســت که برای رسیدن به 

این مهم، بیش از هزار میلیارد تومان توسط بخش خصوصی 
و ۴۵ میلیون دلار ســزمایه گذاری ارزی پیش بینی شده که 

می بایست در 1۵ ماه تامین گردد.
چند پرسش در این باب مطرح است:

اول اینکه این بخش خصوصی دقیقا کدام بخش خصوصی 
را شامل می شود و پیمانکار یا سرمایه گذار انتخاب شده چه 
کس یا کسانی هستند و مسیر انتخاب یا انتصاب آن چگونه 

بوده است؟...
نکته دوم که بسیار حیاتی به نظر می رسد و اشاره به آن، در 
واقع پرســش اول را تحت شعاع قرار می دهد این است، که 
بر مبنای چه سیاســتی احداث یک واحد تولیدی آب بر) مثل 
سنوات متداول این چند ســال( در جایی تعیین می شود که 
هیچ قرابتی با خصوصیات ژئوپلتیک منطقه همخوانی ندارد.

فراموشمان نشــده که بحران آب در استان اصفهان، امان 
از کشــاورزان این منطقه بریده و به مرحله ای در این استان 
رســیده ایم که طبق اظهار کارشناســان می بایست امروزه، 
نگران آب شرب این استان باشیم، چه برسد به کشاورزی آن! 
نکته جالب این که یک کارخانه تولید ســرم سازی )که ماده 
اولیه آن را آب تشــکیل می دهد( را در جایی کلنگ زنی می 
کنیم که بحران آب شرب دارد. انگار این قصه بی تدبیری در 
اداره کشور و ندیدن اثرات زیانبار اشتباهات گذشته همچنان 

ادامه داشته و خواهد داشت.
با فرض اینکه در شــاهرود باید کشاورزی را رواج داد، طرح 
آبرســانی از دریای خزر را مطرح مــی کنیم پس از مخالفت 
زیســت محیطی ها، داستان انتقال آب دریای عمان را پیش 
می کشــیم ، غافل از اینکه صدها طرح دیگری را می توان 
برای مناطق کویری طراحی کرد که هم ســو با ویژگی های 
کویری باشــد، در میان تالابها  تاسیسات پتروشیمی راه می 
اندازیم، آشــوراده را تبدیل به جزیره توریستی می کنیم، در 
قلب مراتع اســتان همدان نیروگاه می زنیم، دهها سد را در 
اقصی نقاط کشــور راه اندازی و زمینه ســاز خشکیدن ۹۰ 
درصــد تالاب های بین المللی را فراهم می کنیم، بزرگترین 
دریاچه آب شور جهان را می خشــکانیم...... ،با برداشت بی 
رویــه آب های زیر ســطح، کار را به جایی رســانده ایم که 
)بعنوان مثال( در اســتان البرز، عمر آب برداشت شده از چاه 
های این منطقه به هزاران و به قولی به میلیون ها سال پیش 
بر می گردد! روایت »قهرمانی جهان« در نشست زمین و فرو 

چاله ها که قصه مثنوی هفت من کاغذ شده......
براســتی چگونه می توان تبعات تصمیمات این چنین را 
بررســی کرد؟ گویا فراموش کرده ایم که خیلی زود، دیر 
شــده و جبران خسارات به بار آمده، صدها سال زمان می 
برد. چرا کســی پاســخگوی تصمیمات ویرانگری محیط  
زیســت، نیســت، چرا برای احداث واحد هــای صنعتی و 
تولیدی، »مشــخصات فنی، جغرافیایی و آمایشی« در نظر 
گرفته نمی شــود؟ کافی اســت تا منافع اشتغالزایی را در 
یک کفه ترازو گذاشــته و در کفه دیگــر امکانات همان 
اســتان را هم بسنجیم تا بروشــنی از تصمیم »غیرعلمی 
و عملی« خود منصرف شــویم. آیا بهتر نیست که قبل از 
هزینــه کردن میلیاردها تومان و احداث واحد های صنعتی 
این چنین) که به دلایل ذکر شــده، شــاهد تعطیلی طرح 
های مشــابه بوده ایم(، از تصمیم خود منصرف شــویم؟ 
سرنوشت دریاچه ارومیه، شــاهد دردناکی است تا به خود 
آییم، کشــت برنج در مناطق غیر ضرور، دلیلی اســت که 
بایــد نگران طرح های بــی ربط با خصوصیــات مناطق 

باشیم.
امید است که با تفکر بیشتر نسبت به عواقب این گونه طرح 
ها و در این مورد خاص، کارخانه سرم سازی گلپایگان بوده و 
در اجرایی شدن آن، تجدید نظر کنیم، یادمان باشد جلوگیری 

از »ضرر در هر مرحله ای« منجر به سود خواهد شد.

رئیس هیئت مدیره انجمن دفاتر گردشگری تهران مطرح کرد: کندی اینترنت بلای جان صنعت گردشگری

بیش از ۹۰ درصد تور های خارجی کنسل شد

وزیر دادگســتری با بیــان اینکه اجرای قوانین و مبارزه با فســاد باید توأم با اخلاق و 
انصاف باشــد،گفت:بی دقتی و اهمال در این موضوع نارضایتی و دلســردی مردم را در 

پی   دارد.
امین حسین رحیمی وزیر دادگستری با حضور در نشست مدیران کل ستادی و استانی 
ســازمان تعزیرات حکومتی که در محل این سازمان برگزار شد، رعایت انصاف و اخلاق 
در رسیدگی به پرونده ها را بسیار مهم و حیاتی برشمرد و گفت: نحوه برخورد ما با ارباب 
رجوع، اعمال قانون و احیاناً اعمال جریمه باید با رعایت انصاف و اخلاق توأم باشد، بی 

دقتی و اهمال در این موضوع نارضایتی و دلسردی مردم را در پی دارد.
رحیمی، حفظ آبرو و شــأن مردم در رسیدگی ها، دقت نظر در اجرای قوانین و مبارزه با 
فساد را از جمله مهمترین وظایف مدیران و کارکنان سازمان تعزیرات حکومتی بر شمرد.

وزیر دادگســتری در این نشست با اشاره به اینکه عملکرد سازمان تعزیرات حکومتی و 
زحمات و نتایج حاصله با توجه به ثبات نسبی بازار حقیقتاً جای تقدیر و تشکر دارد گفت: 
ایده ارزشمند تشکیل شعب ملی تعزیرات نقش مهم و اثرگذاری در تنظیم بازار، رسیدگی 

به تخلفات و نظم دهی به فعالیت سازمان تعزیرات حکومتی داشته است.
پیش از ســخنان وزیر دادگستری، احمد اصانلو رئیس ســازمان تعزیرات حکومتی در 
گزارشی، اقدامات ســازمان تعزیرات حکومتی را در حوزه نظارت و تنظیم بازار، مسائل 

داخلی سازمان و وضعیت رسیدگی به پرونده های تعزیراتی را تشریح کرد.

مدیرکل مطبوعات و خبرگزاری های داخلی درباره خبرنگاران بازداشتی حوادث اخیر 
گفت: از روز سی ام شهریورماه که متوجه دستگیری ها شدیم، پیگیری ها با نهادهای 
امنیتی برای مشخص شدن وضعیت آن ها انجام شد و همچنان ادامه دارد و تاکنون 

هشت نفر آزاد شده اند.
ایمان شمســایی ـ مدیرکل مطبوعات و خبرگزاری های داخلی ـ در گفت وگویی 
با ایســنا درباره ی اینکــه در برخی گمانه زنی ها تعداد متعــددی خبرنگار و عکاس 
بازداشتی ذکر می شود، گفت: به طور کلی حرفه خبرنگاری و عکاسی که اصطلاحا 
»خبرنگاری« یا »روزنامه نگاری« اطلاق می شود، در لفظ عام دارای شرایط خاصی 
مثل عضویت در انجمن یا تحریریه نیست. مثلا در وقایع اخیر بعضا افرادی که صرفا 
ســابقه کار خبری داشتند نیز در بازداشت به سر بردند که البته در نهایت آزاد شدند. 
اما منظور ما از خبرنگار، افرادی اســت که به صورت حرفه ای در تحریریه ها به کار 
مشــغولند یا حتی به شکل حق التحریر یا حق التصویر با رسانه ها در حال حاضر کار 
می کنند. به عنوان مثال یکی از بازداشت شدگان در قسمت حروف چینی کار می کرده 

یا شخص دیگری محکومیت قبلی داشته و حکمش اجرا شده است.
او ادامه داد: درباره افراد بازداشتی، نهادهای انتظامی و امنیتی اذعان دارند اتهام این 
افراد پوشش وقایع اخیر برای رسانه هایشان نبوده است و حتی هیچ فردی در تهران 
به خاطر فعالیت رســانه ای دستگیر نشده است. با این حال ما امیدواریم و به صورت 
روزانه پیگیریم تا هرچه زودتر مشکلات پیش آمده برطرف شود.  شمسایی خاطرنشان 
کرد: نهادهای مربوطه به ما اطمینان دادند که تحقیقات به طور مســتند و قانونی 
انجام شده و حال بازداشت شدگان خوب است و با خانواده هایشان در ارتباط بوده اند. 
همچنین مقرر اســت پس از پایان تحقیقات، پرونده افراد به قوه قضاییه ارجاع داده 
شود که برای چند مورد این اتفاق افتاده است. ما حتما پیگیر مسأله همچون گذشته 

خواهیم بود که شأن حرفه خبرنگاری و حقوق قانونی افراد رعایت شود.
شمســایی در پایان با اشــاره به اهمیت اصل تفکیک قوا و اینکه هیچ شــغلی از 

مصونیت در برابر الزامات قانونی برخوردار نیست، تاکید کرد: قطعا در موعد دادرسی 
لازم است کلیه حقوق این افراد از جمله دسترسی به پرونده توسط وکیل لحاظ شود و 

قوه قضائیه نیز یقین داریم که با عدالت به موضوع رسیدگی خواهد کرد.
مدیر کل مطبوعات و خبرگزاری های داخلی در پایان خاطرنشان کرد: نباید به خاطر 
یک اتهام و حتی جرم، به کل حرفه خبرنگاری تاخت و جامعه رســانه ای را متهم 
کرد. اگر در آن ســوی مرزها تعداد معدود روزنامه نگار خائن به کشور و مردم داریم 
که خواستار تحریم مردم ایران و هم پیمان با دولت آمریکا هستند اما در این سو ثبت 
موفقیت های کشور، آگاه سازی مردم از حقوق قانونی خود و انعکاس مشکلات جامعه 
به منظور رفع آن توسط متولیان امر را قاطبه خبرنگاران دلسوز و متعهد وطنی انجام 
می دهند. پس نباید به هر بهانه ای انگشت اتهام را به سمت خبرنگاران نشانه رفت. 
خبرنگاران و عکاسان با کمترین چشمداشت، امنیت شغلی و توقع، به فعالیت مشغولند 
و یکی از اصلی ترین نیازهای آنان، تدوین نظام صنفی برای احراز جایگاه خبرنگاری و 

حمایت های قانونی از آنان است.

معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهور در مورد پدیده موســوم به آغوش رایگان 
گفت: البته که این آغوش ها ارزشمند است، اما به راحتی در حال گرفتن آن از زنان 
و دختران ما هستند و حراج می کنند. خداوند اجازه نداده که جایگاه زن با آن تقدسی 

که دارد به ابتذال کشیده شود.
انســیه خزعلی روز، ۹ آبان، در مراسم اختتامیه جشنواره زوج های کارکنان ارتش 
جمهوری اسلامی ایران که در تالار قدس حرم مطهر رضوی برگزار شد، بیان کرد: 
امید است این پیوند مبارکی که در کنار مرقد امام رضا )ع( رقم زده اید، پایدار، دائم و 

با خیرات و برکات همراه باشد.
معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهور اظهار کرد: آنچه امروز شــاهد هســتیم، 
کمرنگ شدن خانواده است. در این چند سال به جای خانواده و مادر فضای مجازی 
تربیت کننده شده است. این نه به آن معناست که مادر در خانه نبوده است؛ چرا بوده، 
اما تربیت به فضای مجازی سپرده شد و آنچه فرزند دریافت می کرد، به جای پدر و 
مادر از بیگانه بود و دیگران او را جهت دهی می کردند و هویت او را تحت تاثیر قرار 
می دادند و او را به پوچی و به نیســتی کشــاندند. دیگران به او توصیه کردند که در 
لحظه زندگی کن و این خوشی ناپایدار را به آینده نگری، کمال و... ترجیح بده و او را 
به خواسته های کوچک و زودگذر و آنی مشغول کردند چرا که نقش والدین به ویژه 

مادر که محور محبت و تربیت است، کمرنگ شد.
معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهور افزود: خداوند جایگاه خود را به زن سپرده 
و او را مربــی و محور تربیت و پرورش قرار داده اســت که امیدواریم این نعمت به 

جای خود بازگردد.
خزعلی اظهار کرد: شما خانواده های کارکنان ارتش وظیفه دارید که این دژ محکم 
را حفظ کنید؛ همانطور که مرزهای ارزشی، فکری و عقیدتی را حفظ کردید. مساله 
عفاف و حجاب و حریم ها تنها مختص بانوان نیست و در قرآن به حفظ حریم بین 

زن و مرد و عفاف بسیار تاکید شده است.

معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهور با اشــاره به اینکه بســیاری از حریم ها از 
مرزهای مجازی وارد خانواده ها می شود، گفت: بسیاری از گسست پیوندها و طلاق ها 
از فضای مجازی و ارتباطات بی قید و بند نشات گرفته است. این ها مسائلی است که 

با همت بیشتر به صورت ویژه باید به آن پرداخته شود.
خزعلــی تصریح کرد: دولت در راســتای تشــکیل تحکیم خانــواده از جمله 
تسهیلات ازدواج، مسکن و ســایر هزینه ها اقدام کرده، اما همه مسائل زوجین 
اقتصادی نیســت بلکه بخش عمده ای از این نیازها به مباحث فرهنگی و کسب 

مهارت بستگی دارد.
وی با بیان اینکه بیشتر طلاق ها در چهار سال اول زندگی اتفاق می افتد، اظهار کرد: 
لزوم مشــاوره زوجین در سال های اولیه زندگی از برنامه های جدی است. همچنین 
موضوع جمعیت از دیگر مســائلی است که باید مورد توجه قرار گیرد، چون یکی از 
چالش هایی که با آن مواجه هستیم، پیری جمعیت است و از دست دادن بزرگترین 

سرمایه نیروی انسانی قابل مقایسه با هیچ سرمایه ای نیست.

ســخنگوی دولت با اشاره به برنامه دولت برای افزایش حقوق کارکنان و بازنشستگان 
لشــکری و کشوری گفت: به محض نهایی شدن قانون افزایش حقوق کارکنان دولت و 
بازنشســتگان، دولت آماده اجرای آن از لحظه تصویب است. بهادری جهرمی در رابطه 
با موج مهاجرت و مدیریت دولت در این زمینه تصریح کرد: در پنج ســال گذشته کشور 
فقط بیش از ۲ هزار و ۷۰۰ نخبه که از کشــور خارج شده بودند به کشور بازگشتند و با 
سیاست های اتخاذ شده موجی از بازگشــت نخبگان هم شاهد بودیم. برای نمونه سید 
فریــد معصومی یکی از این نخبگان بودند که در خارج از کشــور تحصیل کردند و به 
کشور بازگشتند و در حادثه تروریستی شاهچراغ به شهادت رسیدند. وی اضافه کرد: این 
جوان ها که بازگشــت داشتند باید الگوی جوانان باشند. برای تقویت حمایت از نخبگان 
و به کارگیری آنها دولت مصوبات و اقدامات گسترده ای داشته است و بیش از 1۰ هزار 
نفر از نخبگان علمی در حال همکاری با شــرکت های دانش بنیان هســتند تا منجر به 
نوآوری ها برای حل مشکلات کشور شود. شاهد افزایش چشمگیر در حوزه شرکت های 
دانش بنیان نیز هســتیم. سخنگوی دولت بیان کرد: تفاهم نامه ای برای بورسیه کردن 
نخبگان المپیادی منجر شــد ۴۳ نفر از رتبه های برتر بتوانند در دانشگاه های علوم پایه 
ثبت نام و تحصیل کنند. همچنین مقرر شــد دارندگان مدرک دکتری در حوزه مختلف 
کشــور فعالیت کنند و حمایت مالی و علمی شــوند. ۶ آیین نامه از قانون تولید جهش 
دانش بنیان نیز تصویب شده و به اجرا در آمده است. ان شاءالله با تدابیر اتخاذ شده مسیر 

مهاجرت نخبگان معکوس خواهد شد.

ســخنگوی شــورای شــهر تهران گفت: شــورای شــهر نمی تواند به تغییر نام 
شــهرک ها ورود کند، امــا معبری در تهران به نام شــهید آرمــان علی وردی 

شد. خواهد  نامگذاری 
علیرضا نادعلی، در حاشــیه یکصد و دومین جلســه شــورای شــهر تهران و در جمع 
خبرنگاران با اشــاره به تغییر نام شــهرک اکباتان به نام شهید آرمان علی وردی گفت: 
پس از شهادت شهید آرمان علی وردی احساسات مردم برانگیخته شد و چند هزار تماس 
با اعضای کمیســیون تعیین نام و کمیســیون فرهنگی شورای شهر برقرار شد و عمده 

مطالبات مردم تغییر نام شهرک اکباتان به شهرک آرمان بود.
سخنگوی شورای شهر تهران با تاکید بر اینکه شورای شهر نمی تواند ورودی به تغییر 
نام شهرک ها داشته باشد گفت: شهرک هیأت امنا دارد و بر اساس قانون، شورای شهر 
تنها می تواند اقدام به تغییر نام معابر، میادین، بوســتان ها و تاسیساتی که تحت پوشش 

مدیریت شهری است، کند.
نادعلی تصریح کرد: وظیفه داریم تا برای پاســخگویی به حجم احساســات مردمی در 
حداقل زمان ممکن معبری مناســب در محل شهادت یا محل زندگی شهید آرمان علی 

وردی به نام این شهید نامگذاری کنیم.
وی گفت: روز شــنبه جلسه فوق العاده کمیســیون نامگذاری برگزار می شود تا بتوانیم 

برای جلسه علنی روز یکشنبه تغییر نام را پیشنهاد دهیم.

 مبارزه با فساد باید توأم 
با اخلاق و انصاف باشد

انتقاد انسیه خزعلی از »آغوش رایگان«آزادی 8  روزنامه نگار بازداشتی 

 شاهد موجی از بازگشت نخبگان 
به کشور هستیم

 تغییر نام شهرک اکباتان 
بر عهده شورای شهر نیست

وزیر دادگستری؛

در مورد پدیده موسوم در جامعه مطرح شد؛مدیرکل مطبوعات داخلی: نباید با هر بهانه ای به جامعه خبرنگاری تاخت

سخنگوی شورای شهر تهران خبر داد؛سخنگوی دولت: 

ناصر تبریزی


